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مهدی شیری:

بدبیاری ها گریبانگیر تیم ما شد

مهـدی شـیری مدافـع تیـم فـولاد دربـاره شـرایط تیمـش می گویـد: »بدبیاری هـا 
گریبانگیر تیم ما شـد ولی مطمئنم که این تیم با قدرت برمی گردد . بازیکنانی 
قوی به این تیم اضافه شده اند و فولاد شخصیت بسیار بزرگی دارد. امیدوارم 
کـه هـواداران کنـار بچه هـای تیـم و کادرفنـی بماننـد تـا بتوانیـم در پایـان فصـل 
رتبـه ای درخـور شـخصیت باشـگاه فـولاد بـه دسـت بیاوریـم. امیـدوارم خـوب و 

پرقـدرت شـروع کنیـم تـا در ادامـه راه وارد جـام باشـگاه های آسـیا شـویم.«

مهرداد طهماسبی:

ساکت جاه طلب است

مهــرداد طهماســبی دروازه بــان تیــم هــوادار ســرمربی اش را جاه طلــب 
می داند. او در این باره می گوید: »شاید کارشناسان از بیرون هوادار را یک 
تیــم میــان جدولــی بدانند اما مربی ما همیشــه زیاده خواه اســت. علاوه بر 
ســرمربی، بازیکنان و به شــخصه خود من هم به این جایگاه قانع نیســتیم 
و دوســت داریم شــخصیت و جایگاه بهتری نســبت به اذهان عمومی برای 

باشــگاه هوادار رقــم بزنیم.«
 

حمید مطهری

مرور مأموریت بزرگ

بـه نظـر می رسـد شـاگردان حمیـد مطهـری مسـیر خوبـی را در پیـش گرفته انـد. 
آنهـا روز گذشـته تیـم نوجوانـان ایـران را شکسـت دادنـد و پیـش از ایـن هـم در 
همـه بازی هـای تدارکاتـی در ترکیـه پیـروز شـدند و ایـن نشـان می دهـد مهیـای 
یـک حضـور دوبـاره و خـوب در بازی هـای لیگ برتر هسـتند. تداوم این وضعیت 
موجب می شود تا بهترین مقام نساجی در لیگ برتر به نام حمید مطهری ثبت 
شـود که اولین فصل تجربه سـرمربیگری را در تیم مازنی پشـت سـر می گذارد.

در آینه لیگ
فوتبال ایران

لئون استپانیان کاپیتان سابق سپاهان 
درباره شــرایط این تیــم در فصل جاری 
می گویــد: »در ابتــدای فصل، ســپاهان 
نوســان داشــت و ایــن اصلاً بــرای تیمی 
کــه می خواهــد قهرمــان شــود و بــرای 
قهرمانی بسته می شود، خوب نیست. 
فعــلاً تــا اینجــای کار عملکــرد ســپاهان 
بــد نبــوده امــا نمی توانــم بگویــم خــوب 
هــم بــوده اســت. مورایــس می توانــد 
بــه ســپاهان کمــک کنــد چــون مربــی 
بزرگی اســت و از طرفی بازیکنان خوب 

بســیاری هــم در این تیم حضــور دارند. 
مورایــس تجربــه دارد و اگــر لازم باشــد 
دوباره بازیکن اضافه می کند. مورایس 
قــول داده تیــم را قهرمــان کنــد و ما هم 
از ســپاهان انتظــار قهرمانــی داریــم. 
به عنوان یک ســپاهانی به جز قهرمانی 
هیــچ چیــز را قبــول نمی کنــم چــون 
باشــگاه بــرای موفقیــت تیــم هزینــه 
زیــادی کــرده اســت. بازیکنــان خــوب 
زیــادی از خــارج از کشــور بــه ســپاهان 
نــد و باشــگاه خیلــی زحمــت  آمده ا

کشــیده تــا تیــم قهرمــان شــود. اگــر 
ســپاهان قهرمان نشــود، باید برای تیم 
جریمــه ســنگین در نظــر بگیرنــد.« او 
مدعــی اســت کــه مربــی تــازه وارد برای 
شــناخت از فوتبــال مــا نیــاز بــه زمــان 
داشــت کــه در اختیــارش قــرار گرفــت 
امــا از ایــن بــه بعــد او بهانــه ای نــدارد: 
»در ابتــدای فصــل، مورایــس شــناخت 
کافــی نداشــت و احتمــال ایــن نتایــج 
زیــاد بــود. پیش بینــی می شــد کــه فــراز 
و نشــیب در ســپاهان وجــود داشــته 

باشــد امــا مورایــس در نیم فصــل دوم 
شــناخت خوبــی از تیم هــا پیــدا کــرده 
اســت. نیم فصل دوم بســیار ســخت تر 
اســت اما به نظر من با این برنامه ریزی 
خــوب و برگــزاری اردو، بایــد ایــن تیــم 
بــه هماهنگــی کامــل رســیده باشــد و 
نتیجــه لازم را کســب کنــد. مورایــس 
بایــد ســپاهان را قهرمــان کنــد و هیــچ 
هــواداری بــه چیزی جــز قهرمانی راضی 
نیست.« او با اشاره به پروژه چند ساله 
ســپاهان با مورایــس این طور می گوید: 

»ایــن پروژه هــا دیگــر جــواب نمی دهد. 
فوتبــال دیگــر اینگونــه نیســت. وقتــی 
یــک تیــم اینقــدر خــرج می کنــد باید به 
فکــر قهرمانی باشــد. ســهمیه آســیایی 
جــزو نتایــج خــوب بــه حســاب می آیــد 
اما به پای قهرمانی نمی رســد. ســهمیه 
آســیایی بــا مربــی ایرانــی هم به دســت 
می آیــد. پــروژه چنــد ســاله فقــط حــرف 
اســت. هیچ کــس قبــول نمی کنــد کــه 
ســپاهان در رده ســوم یــا چهــارم قــرار 

بگیــرد.«

این پروژه های چندساله دیگر جواب نمی دهد

استپانیان: به جز قهرمانی هیچ چیز را قبول نمی کنم

مهدی تاج و کارلوس کی روش پس از بازگشت 
بــه فوتبال ایــران بارها و با جدیت اعلام کردند 
کــه ســرمربی تیــم فوتبــال فــولاد خوزســتان 
نخســتین و تنها گزینه برای دســتیاری در تیم 
 ملــی فوتبــال ایــران اســت و جایگزیــن دیگری 

برای مربیگری در تیم ملی نمی بینند.
اما همان اندازه که فدراســیون فوتبال مشتاق 
حضور جواد نکونام در کادر فنی تیم  ملی ایران 
برای جام  جهانی است، باشگاه فولاد خوزستان 
با آن مخالفت می کرد  و کوتاه نمی آمد. با وجود 
اینکه تاج اعلام کرده بود موافقت باشگاه فولاد 
را برای حضور نکونام در تیم  ملی خواهد گرفت 
و همچنین وی به صورت پاره وقت و کوتاه مدت 
در تیم  ملی دستیار خواهد بود اما فولاد به طور 

کامل با این ماجرا مخالفت کرد.
حتــی مهــدی تاج اول آبــان در جمع خبرنگاران 
لرســتانی مدعی شــد کــه »نگاه فدراســیون به 
حضور نکونام برنامه ای کوتاه مدت، میان مدت 
و بلندمدت است و نکونام اکنون تحت قرارداد 
تیم فولاد خوزستان است و باید شرایطش در 
این تیم محترم شــمرده شــود. ما اعلام کردیم 
کــه شــرایط نکونــام باید محترم شــمرده شــود 
و به دنبــال ایــن هســتیم کــه تعاملــی بــا فــولاد 
خوزســتان برقــرار کنیــم کــه این اتفــاق بیفتد و 
نظرمــان بــا کــی روش بر این اســت کــه اگر این 
اتفاق بیفتد به نفع فوتبال کشور خواهد بود.«

در همیــن راســتا مجــری یکــی از برنامه هــای 
ورزشی در بخش پایانی به نقل قولی از احسان 
اصولی ســخنگوی فدراســیون فوتبال اســتناد 
کرد و گفت: »فرصت نداشتیم با آقای اصولی 
صحبت کنیم. با ایشــان گپی زدیم، می گفتند 
کــه قصــه آقــای جــواد نکونــام قطعــی شــده و 
ایشــان احتمــالاً با حفظ ســمت در فولاد، تیم 
ملی را همراهی خواهند کرد و در کنار کارلوس 

کی روش خواهند بود.«
کی روش هم در حاشــیه تمرین روز پنجشــنبه 

24 آبان در پاسخ به سؤالات خبرنگاران درباره 
حضــور نکونــام صراحتــاً گفــت: »مــن انتخاب 
اول، دوم و ســوم نــدارم؛ مــن انتخــاب دارم، 
انتخاب های مختلف. همان طور که این مطلب 
مطــرح شــد انتخاب مــن جواد نکونام اســت و 
گزینه دیگری هم ندارم. البته به صورت شفاف 
باید بگویم که نکونام در حال حاضر ســرمربی 
یک باشگاه است و یک مسئولیت سنگین روی 
دوشــش. در آخــر بایــد اتفاقی بیفتد که به نفع 
هر دو طرف باشــد. در حال کار کردن روی این 
مسأله هستیم. هنوز هیچ چیز قطعی نیست، 
ولی اعتقاد بالایی دارم که ما بهترین راهکار را 

برای هر دو طرف پیدا می کنیم.«
ســرمربی فــولاد آن روزهــا هیــچ وقــت نگفــت 
که پیشــنهاد رســمی از فدراســیون و کی روش 
نــدارد و حتــی در صفحــه شــخصی اش ضمــن 
تشــکر از ســرمربی تیــم ملــی و مهــدی تــاج 
انصرافــش را اعــلام کــرد. بــا ایــن حال بــاز هم 
بارقه هــای امید فدراســیون فوتبال برای قبول 
پیشــنهاد مربیگــری تیم  ملی توســط نکونام و 
باشگاه فولاد زنده بود تا اینکه در نهایت جواد 
نکونــام بــا انتشــار پســتی در صفحه شــخصی 
اینســتاگرام خود این پیشــنهاد را رسماً رد کرد 
و نوشــت: »گرچــه پیــش از ایــن بارها باشــگاه 
فــولاد خوزســتان، مخالفتــش با پیوســتن من 
بــه تیــم  ملــی را اعلام کــرده بــود، لازم می دانم 
شــخصاً موضــوع را پایــان یافته اعــلام کنم . از 
کارلــوس کــی روش عزیــز، ســرمربی بادانش و 
محتــرم تیــم  ملی و همچنین آقــای مهدی تاج 
رئیس فدراسیون و دیگر اعضای هیأت رئیسه 
فدراسیون تشکر می کنم که نیمکت پرافتخار 
تیم ملی را به من پیشنهاد دادند. تصور می کنم 
که ادامه بحث درباره حضورم در تیم  ملی، نه 
بــه نفع این تیم اســت و نــه به نفع فولاد. برای 
من فولاد خوزستان مثل تیم ملی خواهد بود، 
بــرای تیــم  ملی کشــورم، آینــده ای روشــن آرزو 
دارم. امیدوارم این تیم همانی باشد که مردم 

ایران می خواهند.«
جالب تر اینکه مدیرعامل باشــگاه فولاد هم به 

دفعــات مخالفتــش را بــا حضور نکونــام در تیم 
ملــی اعــلام می کــرد. او در گفت و گــوی رادیویی 
سه شــنبه 10 آبــان هم باز موضع باشــگاهش را 
تکــرار کــرد: »وقتی بحث حضــور نکونام در تیم 
ملی مطرح شد، این موضوع چندان روی او تأثیر 
نگذاشــت چــون او حرفــه ای اســت. نکونام هم 
گفت هدفش حضور در لیگ قهرمانان است و 
به هیچ وجه جدا نمی شود. خود نکونام هم اعلام 
کرد می ماند اما قبل از هر بازی باز هم این بحث از 
سوی فدراسیون باز می شد. ما باید این موضوع را 
مدیریت می کردیم. ما و خود نکونام مخالف این 
موضوع هستیم. نمی دانم با چه زبانی بگوییم. 
این موضوع تمام شده است و او مربی ما است. 
امیدوارم بتوانیم جبران کنیم و به هواداران قول 
می دهیــم ایــن فــولاد به همــان تیمــی تبدیل 

خواهد شد که هواداران انتظارش را دارند.«
حالا جواد نکونام در جدیدترین اظهار نظرش 
گفته که پیشنهاد رسمی از فدراسیون نداشته 
است: »درباره تیم ملی هیچ صحبتی ندارم و 
درست هم نیست در این زمینه صحبت کنم. 
امیدوارم تیم ملی ایران موفق باشد. اما کسی 
لطفاً جای من در این زمینه صحبت نکند. زیرا 
اولاً پیشــنهادی به دســت من نرسیده است 

و اصــلاً فدراســیون فوتبــال هیــچ برنامــه ای به 
مــن نداده اســت و دفعه اولــی هم که صحبت 
شــد هیچ برنامه ای نبود کــه بخواهد قاطعیت 
داشته باشد و الان هم به همین صورت است. 
متأسفانه دوستان بیخودی صحبت هایی انجام 
می دهند که نکونام به تیم ملی برود یا نرود که 
باید بگویم کسی به من پیشنهادی نداده است 
و صحبتــی هــم نکرده اســت. هر زمــان اتفاقی 
افتــاد خــودم رســماً در خصــوص آن صحبــت 
می کنم و اگر لازم باشد باشگاه بیانیه ای بدهد 
با هماهنگی انجام می دهیم و اگر نیاز به جواب 
باشــد جــواب می دهیــم. یــک ســری دوســتان 
صحبت هایــی در ایــن زمینــه می کنند که اصلاً 
نــه نیــاز بــه تکذیب اســت نــه نیاز بــه صحبت، 
زیرا پیشنهادی که رسمی است وجود نداشته 
است و کسی با من صحبت نکرده است. تیم 
ملی کشورمان است و مسئولان باید تصمیم 
بگیرند و آرزوی هر کســی اســت که پیراهن 
تیم ملی را بپوشــد و یا مربی تیم ملی شــود 
اما وقتی صحبتی نشــده اســت نباید یک 

ســری صحبت های بیخودی و بی جهت 
داشته باشیم.«

امــا ســؤال اینجــا اســت کــه پــس همه 
آن صحبت هــا بــر چــه اساســی مطــرح 
می شد و مدیرعامل باشگاه فولاد هم 

چطــور و بــه خاطــر کدام 
شنیده ها مخالفتش را 

اعلام می کرد.

ادعای جواد و معادله ای برای یافتن پرتقال فروش

نکونام: پیشنهاد رسمی برای تیم  ملی نداشتم

مرتضی طهوری
روزنامه نگار

فولادی ها در 
مراسم یادبود 

کریم باوی
عصــر پنجشــنبه مراســم یادبود 
کریــم بــاوی، ســرطلایی فوتبــال 
ایــران در اهــواز برگــزار شــد. در 
ایــن مراســم بــزرگان فوتبــال 
خوزســتان چون کریم بوستانی، 
مهــدی هاشــمی نســب، نــادر 
غبیشــاوی، ســیامک ســرلک، 
احمــد بوعــذار، حســن ســالمی، 
مجیــد   ، ی ر بختیــا ش  و ســیا
باقری نیــا، بــرادران ابــن قاســم 
و... حضــور داشــتند. همچنیــن 
یــن  ا م هــم در  نــا د نکو ا جــو
مراســم حضــور داشــت. بــاوی 
پــس از حضــور کوتاه مــدت در 
تیــم فوتبــال شــاهین اهــواز، 
در تیــم پرســپولیس از فوتبــال 
کناره گیــری کرد و هفته گذشــته 
بــه علــت بیمــاری ســرطان دار 

فانــی را وداع گفــت.

امیدواری هافبک 
فولاد

علیرضــا باویــه، هافبک تیم فولاد 
خوزســتان به آینده تیمش بســیار 
امیدوار اســت. او می گوید: »هنوز 
حتــی نیم فصــل اول لیگ برتر هم 
تمام نشــده و چهار مســابقه دیگر 
باقی مانده اســت. ما هنوز چیزی 
را از دســت نداده ایــم. درســت 
اســت کــه امتیــازات مهمــی را از 
دســت دادیــم کــه می توانســت 
در جــدول، کمــک زیــادی بــه مــا 
کنــد ولــی بــاز هــم تأکیــد می کنــم 
کــه هنــوز نیم فصــل اول هم  تمام 
نشــده و ایــن چهار بــازی می تواند 
به روند رشــد تیم مــا کمک کند.«

باشگاه مس: 
برکناری مدیرعامل 

قانونی نیست
تغییــر  خبــر  ر  نتشــا ا پــی  ر  د
مدیــر عامــل باشــگاه صنعــت 
مــس رفســنجان، ســید حمیــد 
موســوی، معــاون روابط عمومی 
رســانه و امور بین الملل باشــگاه 
مس رفســنجان بــه این موضوع 
این طــور واکنــش نشــان داده 
فرهنگــی  ه  شــگا با «  : ســت ا
ورزشــی صنعت مس رفسنجان 
در خــرداد 1۳۹0 و در قالــب یک 
شرکت ســهامی خاص تأسیس 
شــده و ایــن باشــگاه فقــط ســه 
ســهامدار دارد. مدیــر روابــط 
عمومــی باشــگاه مــس در ادامه 
حرف هایــش گفتــه: »نکته مهم 
اینکــه هیــأت مدیــره بــا مجمــع 
عمومــی تفــاوت دارد چــرا کــه 
در مصوبــات مجمــع عمومــی 
میزان ســهام مؤثر است ولی در 
مصوبــات هیــأت مدیــره میــزان 
نچــه  ســهام مؤثــر نیســت و آ
اهمیت دارد نظر شخصی عضو 
هیــأت مدیــره فارغ از ســهامش 
اســت. قابل توجه اینکه مطابق 
قانون شرکت ها مصوب 1۳4۷، 
ادارات و دســتگاه های دولتــی و 
محاکــم دادگســتری و بانک هــا، 
فقط شــخصی را به عنــوان مدیر 
عامــل به رســمیت می شناســند 
کــه اداره ثبــت شــرکت ها آن را 
به عنــوان مدیــر عامــل معرفــی 
یــک  ه  شــگا با شــد.  با کــرده 
مؤسســه خصوصــی و متعلق به 
مــردم رفســنجان اســت و عــزل 
و نصب ها براســاس اساســنامه 
و مقــررات اداره ثبــت صــورت 
می گیــرد و تابــع عــزل و نصــب 
مقامــات بالاتــر نیســت. فلــذا 
نظر به اینکــه تاکنون مصوبه ای 
از هیــأت مدیره باشــگاه یا نشــر 
آگهــی از طریــق روزنامــه رســمی 
کشــور و مرجــع ثبــت شــرکت و 
مؤسســات اعلام و واصل نشده 
اســت به موجــب قانون تــا ثبت 
تغییــرات جنــاب آقــای مهندس 
لدینــی همچنــان  مجیــد زین ا
مدیــر عامــل باشــگاه فرهنگــی 
ورزشــی صنعت مس رفسنجان 

خواهــد بــود.«


